
Referat fra Rotarymøte 10.3. Vinger Hotell.  

 

President Dagny åpnet møtet, uten å hverken håndhilse eller klemme for å unngå Corona-smitte. 

Bursdager siden sist møte, hadde Jannicke hatt den 2. mars, og Jo Andre Torp den 7. mars. 

Så kom den historiske beskjeden fra presidenten, at Rotarymøtene fram til 14. april, avlyses. Det har 

vel ikke skjedd tidligere. Det er vel også tvilsomt slik det ser ut nå, om det blir noe møte den 14.april. 

Klubben har også bestilt billetter, og organisert et felles arrangement i forbindelse med konserten 

med Øystein Sunde og Ingrid Bjørnov. Dette blir også avlyst. Hva som skjer med penger til billetter 

m.v. er uavklart (NB! konserten er utsatt til 18.10 kl. 19). 

Ny observatør: 

Olav Nysæter presenterte Philip Bourne. Opprinnelig fra Luton, England. Har bodd i Norge i 40 år, og i 

Kongsvinger i mange av disse. Han er gift med Turid, 2 barn, og 65 år. Jobber i forsikring. Vi håper 

Philip får ett godt inntrykk av klubben vår. 

 

Inge Langrekken fortalte fra den nylig avsluttede HV øvelsen som ble avholdt i Kongsvinger. Det var 6 

hektiske dager som kan sammenlignes med å starte opp og legge ned en bedrift i det samme 

tidsrommet. Med veldig begrenset antall øvingsdager skal HV samhandle med politiet og andre 

beredskapsressurser med langt mer øvingstid bak seg. Øvelsen viste at dette klarer HV fint. HV utgjør 

70% av forsvarets personellstyrke i antall, men har kun 2,9% av forsvarsbudsjettet. At de er en 

verdifull ressurs, ser vi i disse dager da HV er mobilisert for grensekontroll på OSL. 

Inge Langrekke introduserte så Tom Harald Hagen. Tom Harald er 41 år, og kommer fra Brandval. 

Han er tross sin unge alder en av landets mest erfarne fotballdommere. Han har dømt Tippeligaen 

siden 2006, og har også vært FIFA dommer i mange av disse årene. Han har dømt EM for 

ungdomslag, Cupfinale, Champions League. Det var en hektisk tilværelse med svært mye reising, og 

han sluttet med å dømme internasjonalt i 2015. Han jobber i dag i NFF som dommerutvikler i Indre 

Østland. Vi ble godt innsatt i VAR (Video Assisted Referee), med både fordeler og ulemper og 

anekdoter rundt temaet. VAR teamet er dommerens ekstra øyne, og kommuniserer direkte med 

dommeren under kampen. Hensikten er å hjelpe dommeren til å ta korrekte avgjørelser. Selv med 

VAR er det fortsatt dommeren som har beslutningsmyndighet. Det vil ikke bli praktisert i Norge på 

noen år enda grunnet kostbar teknologi. 
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